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Elin Abelsson, Sibban Andersson, Anneli Fredriksson, Helena 

Lundblom, Anders Lundström, Efraim Pettersson och Johanna 

Svensson (tom § 5). 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna, och förklarade 

mötet för öppnat.  

§ 1 

Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

§ 2 

Dagordning 

 

”Syns man inte så finns man inte” 

Klassfotbollen är ett sätt att visa att vi finns, men vi behöver 

hitta fler och nya sätt. Styrelsen spånade förutsättningslöst 

inför framtiden. 

Levenedagen, Jordgubbens dag, Lovaktiviteter, 

Klassfotbollen, Skolrekrytering, Digital marknadsföring, 

Föräldrautskick, Familjescouting, Friluftsdag, 

Valborgsfirande, Luciafirande, Tipspromenader, Vit Jul 

aktivitet, Spökkväll, Disco och Utefilm. 

§ 3 

Rekrytering 

 

 

 

 

Antal scouter om alla stannar kvar och flyttas upp, enligt 

ålder:  

8 Spårare, 27 Upptäckare, 18 Äventyrare och 8 Utmanare 

 

För att få en bättre fördelning på antalet scouter på 

avdelningarna, väljer vi till hösten, att de som endast gått ett år 

på Spårarna stannar kvar på Spårarna och en äventyrare 

erbjuds bli utmanare.  

15 Spårare, 20 Upptäckare, 17 Äventyrare och 9 Utmanare 

Det blir då möjlighet att ta emot ytterligare några scouter på 

respektive avdelning. 

Alice Wahlström är tillfrågad om att bli ledare för spårarna.  

§ 4 

  Hösten på avdelningarna 

   

 

 

En bra hajk för spårarna vid Scoutgården. Många olika 

aktiviteter både runt gården och i skogen. Alla scouterna 

tältade och stannade kvar hela natten.   

 

Det var en kanonhelg på alla sätt, ett välplanerat program med 

bra aktiviteter, underbara scouter och nöjda ledare. Dessutom 

är Kragenäs en fantastisk lägerplats. 

 

Det är ett härligt gäng som ska åka. De har haft en träff med 

diverse information, tid att packa sin lägerpackning, sätta upp 

§ 5 

Rapporter 

Spårarhajk 

 

 

Minitime 

 

 

 

HangTime 

 



Stora Levene Scoutkår   Nykterhetsrörelsens Scoutförbund   

Kårstyrelse  §§ 1 – 14 

2025-05-19   

  Sida 2 av 3 

tält och laga mat på trangiakök. Ytterligare en träff är 

inplanerad sista veckan innan resan.   

 

Anneli, Anton och Sibban ska reka plats för klassfotbolls-

aktiviteter i Larv 20/5.  

 

I veckan har samtliga avdelningar sina terminsavslutningar. 

Sibban påminner om närvarokorten. 

 

30-31/5 ska utmanarna, inkl de äventyrare som blir utmanare 

till hösten ha ensamhajk. 

 

Städ- och fixarlistan prioriterades inför Städ- och ledarvården 

2/6.  

§ 6 

Kommande arrangemang 

Klassfotbollen 

 

Terminsavslutningar 

 

 

Ensamhajk 

 

 

Städ- och ledarvård 

 

Trappan ned till parken behöver repareras. Kanske kan Tomas 

eller några föräldrar hjälpa oss med det.  

 

Gräsmattan på baksidan förstörs och det blir mer och mer sand 

istället för gräs. En tanke är att grusa den delen. 

 

Under sommaren målar Anders sockeln under rampen.  

 

Anders tar en ny kontakt med Håkan om lägerköken. 

§ 7  

Scoutgården 

Trappan ner till parken 

 

Baksidan gräsmattan 

 

 

Målning 

 

Lägerköken   

 

Sibban har kontrollerat samtliga scouters kontaktinformation 

och lagt in alla märken på respektive scout i Scoutnet. 

 

Det genomförs en digital utbildning om scoutnet 25/5 19:00 – 

20:30. Sibban och Helena deltar. 

§ 8 

Scoutnet 

 

Sista tillfället för våren är genomförd. Vi har ännu inte fått 

tiderna för hösten. 

 

För att få fler föräldrar som erbjuder sig att bemanna 

garderoben, fick spårarföräldrarna info om vad det innebär, på 

slutet av spårarhajken. 

§ 9 

Konserthusgarderoben  

 

Vi har haft post på vift. Helena tar tag i de olika utskicken 

inom kort.  

§ 10 

Kassören har ordet 

 

 

Det är årsmöte i ”nya nykterhetsrörelsen” i höst.  Vår region 

har rätt till 34 ombud och det är regionmöten utser ombuden.  

§ 11 

”Nya nykterhetsrörelsen” 
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Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Anneli Fredriksson     Sibban Andersson 

 

Det kan bli ett antal NSFare som kommer bli ombud, bland 

annat Efraim som är nominerad. 

 

Förbundet har några frågor angående våra stadgeändringar, 

innan de kan godkänna dem. De ska kontakta Efraim för att få 

svar.  

 

Inköp av vindskydd inför ensamhajken. Logen står för den 

kostnaden.   

§ 12 

Övriga frågor 

Stadgeändring 

 

 

Vindskydd 

 

 

Nästa möte är kårstyrelse 11/8. 

§ 13 

Nästa möte 

 

Sibban tackade alla för mötet. 

§ 14 

Avslutning 


